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Agenda: 

OPENBARE ZITTING 

De voorzitter opent de vergadering om 18.00 uur. 

1. Goedkeuring van het verslag van 12 maart 2013 

Geen opmerkingen. 

2. Toelichting: rapportage resultaten onderzoek door gedeputeerde 
Couckuyt over het gebeurlijk betalend worden voor de gebruiker van 
veren beheerd door Waterwegen en Zeekanaal 

Gedeputeerde Couckuyt brengt hierover in deze commissie verslag uit 
omdat dit in de raad ongebruikelijk is. Hij beaamt dat er wat commotie is 
geweest bij de gemeenten naar aanleiding van dit onderwerp. De 
gedeputeerde heeft ondertussen stappen gezet naar de verschillende 
partners in dit dossier. Op 13 maart is er samen met collega Hertog 
overleg geweest met minister Crevits. Verder is er overleg geweest met 
minister Bourgeois. Minister Crevits kon geen antwoord geven voor er in 
het parlement antwoorden gegeven werden. 

De opportuniteiten moeten worden onderzocht en er moet nagekeken 
worden of lokale en/of provinciale besturen mee kunnen participeren. Dit 
onderzoek is lopende. Wel kan reeds gezegd worden dat het 
provinciebestuur niet inziet waarom zij aan cofinanciering zou moeten 
doen. 

Raadslid Van Gucht vraagt of er nog nieuwe initiatieven verwacht mogen 
worden. 

Gedeputeerde Couckuyt antwoordt dat de minister zei dat er geen 
inkrimping zal zijn, maar dat er wel investeringen gedaan zullen worden 
om het gebruiksvriendelijker te maken. Het is aan de gemeenten zelf om 
hierin te investeren. Maar, vanuit het oogpunt toerisme, doet de provincie 
hier geen investeringen voor. 
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Voorbereiding provincieraad van 24 april 2013: 

3. Vzw Vlaams Coördinatiecentrum Mestverwerking: aanduiding van 1 
vertegenwoordiger in de algemene vergadering en de raad van bestuur 
en machtiging i.g.v. verhindering de vertegenwoordiger te vervangen 
door de bevoegde ambtenaar 

Geen opmerkingen. 

4. Informatiepunt Europa Direct: wedstrijd Europese gemeente van Oost-
Vlaanderen 2013: goedkeuring van de organisatie van de tweejaarlijkse 
wedstrijd met prijzengeld t.w.v. 8 000 EUR 

Geen opmerkingen. 

5. Hogeschool Gent – toekenning subsidie organisatie ondernemersaward 
2013 t.b.v. 3 500 EUR 

Geen opmerkingen. 

6. Dossier Wind: kennisneming van de resultaten van het onderzoek en 
nemen van een beslissing op vlak van locatiekeuze en projectrealisatie 

Raadslid Charlier verwijst naar de open brief die enkele raadsleden 
ontvingen van bezorgde mensen uit Adegem. Ze vraagt of er rekening 
zal worden gehouden met de opmerkingen van deze mensen. 

Gedeputeerde Versnick antwoordt dat het bestuur momenteel enerzijds 
een kader aan het creëren is met voorkeurslocaties van waar 
windturbines ingepland kunnen worden. Anderzijds creëren we een 
kader met de lusten en de lasten. Uiteraard zal in het verder proces met 
deze mensen uit Adegem contact gezocht worden.  

De gedeputeerde wijst op het belang van dit dossier. Daarom is het ook 
per fractie toegelicht. Deze namiddag heeft de deputatie samen gezeten 
met de sector om zaken te bespreken zoals het landschapsfonds en de 
participatie van de bevolking en gemeenten. 

Gedeputeerde Versnick vraagt of er nog technische vragen zijn want er 
zijn deskundige ambtenaren aanwezig om die vragen te beantwoorden. 

Raadslid Annick Willems zegt dat er in de oorspronkelijke visie van 
burgemeesters uit het Meetjesland verschillende ontwikkelingsscenario's 
voorzien waren en er geen inplanting voorzien was ten noorden van de 
N49. Nu is er sprake van een dubbele lijninplanting. Hoe komt dat? 

Mark Cromheecke antwoordt dat er gezocht werd naar potentiële 
zoekzones. Dat betekent dat men onderzoekt waar er windturbines 
kunnen komen. En anderzijds dat, als ze er komen, ze er maximaal 
gerealiseerd kunnen worden. Uit de energiescan is gebleken dat we die 
dubbele lijn als potentie kunnen meenemen. Het is de bedoeling om die 
potentie, binnen het gehele kader, maximaal in te vullen. 

Mevrouw Karen Dhollander deelt mee dat het klopt dat er oorspronkelijk 
enkel naar het deel ten zuiden van de N49 gekeken werd, maar dat 
nadien de gemeenten akkoord waren met die dubbele lijn mits de 
garantie te hebben dat andere zones uitgesloten werden. 

Gedeputeerde Versnick duidt nogmaals op het ecologisch en 
economisch belang van dit project. 
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Karen Dhollander geeft een korte uiteenzetting over de energiescan. (als 
bijlage wordt de presentatie aan het verslag toegevoegd). 
Ze stelt dat we ons moeten afvragen wat 'wind' in het totale verhaal 
betekent. Europa legt op dat 13% van alle geproduceerde energie 
hernieuwbaar moet zijn. In Vlaanderen is dat momenteel slechts 3,8%. 
Het grootste gedeelte van de geproduceerde energie komt van 
biomassa. We voeren dus nog heel veel grondstoffen in van andere 
landen. Als we minder afhankelijk willen worden van anderen, zou het 
beter zijn dat we lokaal zelf energie kunnen winnen. 

We bekijken het windpotentieel op 2 manieren. Enerzijds beleidsmatig. 
Wat zouden we kunnen realiseren en in welke zones? Anderzijds wordt 
bekeken, mede op basis van het plan-MER, welke effecten dit genereert. 

Als er in Oost-Vlaanderen 300 windturbines gerealiseerd kunnen worden, 
dan zijn alle huishoudens voorzien van elektriciteit. 

De grootste potenties in onze provincie zijn de volgende: 

 Gentse Kanaalzone 
 Waaslandhaven 
 Maldegem-Eeklo: ten noorden en ten zuiden van de N49. Dit 

proberen we nu in te vullen zodat we het gebied er rond kunnen 
vrijwaren. 

 E17: ingevulde zone 
 E17 Gent Zulte: Nog niet ingevuld wegens de problemen met 

Semmerzake. 
 E40: daar is nog wat potentie ter hoogte van Aalter, Nevele en Gent. 

Daarnaast doen we nog extra inspanningen om de mogelijkheden te 
bekijken van groene zones langs economische knooppunten en 
kleinstedelijke gebieden. 

Afrondend geeft mevrouw Dhollander mee dat er voor dit dossier, dus 
voor de regio Eeklo – Maldegem, een potentie is van 45 turbines. Er zijn 
er reeds ca. 20 vergund. De provincie probeert de rest volledig in te 
vullen zodat bepaalde zones gevrijwaard kunnen blijven. 

Raadslid De Roo merkt op dat andere gemeenten weigerachtig staan om 
de zone ten Noorden van de N49 in te vullen. Als dit plan wordt 
goedgekeurd, heeft de raad van bestuur van regio Meetjesland hier 
vragen bij. Oost-Vlaanderen zal dan wel zijn plicht gedaan hebben, maar 
is er dan zekerheid dat er geen extra zones bijkomen? Hij vraagt of de 
raad dan niet beter een soort verordening kan opstellen. 

Gedeputeerde Versnick vindt de vraag van de heer De Roo volkomen 
terecht. Er waren vele mogelijkheden. Maar in onze provincie is het zo 
dat wij als provincie zelf een proces hebben opgestart. Daarom dat we 
deze namiddag met de sector samen gezeten hebben. Maar het 
antwoord op de vraag zit eigenlijk ingebakken in artikel 8 van het besluit. 

Gedeputeerde Vercamer verwijst naar de tekst in artikel 5 en beaamt dat 
die bezorgdheid inderdaad deel uitmaakt van de beslissing. 

Raadslid Joris Vandenbroucke wil weten of de infoavonden voor de start 
van de formele procedure plaatsvinden. 
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Mevrouw Moira Callens antwoordt dat het aangekondigd wordt via de 
Windkrant en dat de infoavonden plaats hebben net na de formele start. 

De heer Cromheecke verduidelijkt dat als de infoavonden voor de 
formele start georganiseerd worden, men de kritiek geeft dat men nog 
niet genoeg tijd heeft gehad om de documenten te bekijken. En wanneer 
men het in de helft van de procedure doet, men niet genoeg tijd meer 
heeft om alles te bekijken. Hij verduidelijkt dat de plan-MER-fase niet het 
geschikte moment is om bezwaren in te dienen. Dat gebeurt normaliter 
tijdens het openbaar onderzoek. Voor dit dossier zal dat in het najaar 
zijn. Het bestuur probeert via verschillende kanalen iedereen te 
informeren en erbij te betrekken. In het najaar zal er trouwens nog een 
infomarkt zijn waar heel concreet bedenkingen en vragen zullen kunnen 
geformuleerd worden tot op het detailniveau. 

Raadslid Inge De Bal vraagt hoeveel mogelijkheden er zijn of worden 
uitgesloten en geeft het voorbeeld van een bedrijf, buiten een zoekzone, 
dat in eigen beheer een windturbine op zijn eigen terrein wil optrekken. In 
hoeverre zal de bevolking zeker zijn dat er geen andere zoekzones 
komen? 

Gedeputeerde Versnick is van mening dat men niet chaotisch te werk 
kan gaan. Men kan niet her en der windturbines optrekken want dat 
verhoogt de kosten. In dit onderzoek bekijkt men wat aanvaardbaar is. 

Raadslid De Bal herhaalt haar vraag. 

Mark Cromheecke zegt dat de provincieraad in 2009 besloot om de 
'wind' te organiseren en te ordenen. En dat betekent dat er geen chaos 
mag zijn bij het inplanten van windturbines. Het provinciebestuur 
stimuleert windturbines, maar het moet geordend zijn. 

Karen Dhollander benadrukt dat rond de concentratiezone in een straal 
van 5 kilometer grootschalige windturbines uitgesloten zijn. 

Reinout Debergh wijst erop dat de provincieraad in 2009 de zoekzones 
besliste. Als bedrijven niet in de zoekzone liggen, is het uitgesloten dat zij 
een windturbine kunnen plaatsen. 

Raadslid De Potter merkt op dat de grens van rechtstreekse participatie 
van burgers 20% is en vraagt of dit percentage in de toekomst zal 
worden opgetrokken. 

Gedeputeerde Versnick haalt aan dat Vlaanderen over geen enkel 
wettelijk instrument beschikt. Zo zal in Wallonië de grens op 49,5% 
komen te liggen voor wat participatie betreft. De 20% vinden we terug in 
het buitenland en is een redelijk genegotieerde verhouding. Als 
Vlaanderen er regels over maakt, zullen we die moeten volgen, maar je 
kan niet retroactief werken. 

Raadslid Boels vraagt begrip voor de mensen die er in de buurt wonen. 
Zij hebben alles meegemaakt en veel kosten gedaan. 
Volgens een studie van een universiteit in Nederland zijn er 
tegenwoordig nieuwe windmolens die merkelijk veel stiller zijn. Dat is 
belangrijk zodat de mensen die rond een windmolen wonen minder 
lasten hebben. Er moeten duidelijke afspraken gemaakt worden zodat 
die mensen weten waar ze aan toe zijn. Wij, en de mensen daar, zijn ook 
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voor windenergie, maar jullie moeten goed luisteren naar wat ze zeggen. 
Je zou die geluidshinder eigenlijk zelf eens moeten meemaken om te 
weten wat dat is. 

Gedeputeerde Versnick bevestigt dat er rekening mee gehouden zal 
worden en merkt op dat het trouwens de bedoeling is om de laatste 
nieuwe technologie te gebruiken. 

De heer Cromheecke merkt op dat in het proces dat al gevoerd is, de 
actiecomités betrokken werden en dit zal, zoals reeds gezegd, in het 
komende proces niet anders zijn. 

Raadslid Jan Fiers vraagt in hoeverre deze plannen stroken met de 
plannen van de stad Gent en hoe er zal worden omgegaan met mensen 
die zelf een windturbine willen plaatsen in gebieden buiten de zoekzone. 

Gedeputeerde Versnick benadrukt dat het de bedoeling is om een 
draagvlak over de gehele provincie te creëren en zekerheid te definiëren. 
Voor wat het ambitieus plan van de stad Gent betreft, geeft ons bestuur 
zijn medewerking, maar het probleem met Semmerzake zal eerst 
opgelost moeten worden. Er is ook nog een kleine potentie in Drongen 
en Hansbeke. We zullen nog overleg hebben met de stad Gent. 

Raadslid Kenneth Taylor stelt dat als je de mensen in de buurt een 
rechtstreeks voordeel kan geven, dit de beste manier is om een 
draagvlak te creëren. Hij vraagt hoe het bestuur dit zo zou kunnen 
realiseren. 

Gedeputeerde Versnick verwijst naar het landschapsfonds en kijkt verder 
in de richting van de gemeentebesturen. Er zou bijvoorbeeld ook een 
voorkeursbehandeling ingesteld kunnen worden om buurtbewoners eerst 
te laten intekenen bij het aankopen van aandelen van coöperatieve 
windturbines. Maar gemeenten zullen creatief moeten zijn voor wat dat 
betreft. 

Raadslid Phaedra Van Keymolen merkt op dat Minister Schauvliege al 
enkele zaken in verband met de hinder van windmolens, onder andere 
de slagschaduw en geluid, reeds strenger reglementeerde in de 
VLAREM. 

Volgens Gedeputeerde Versnick is het echt de bedoeling om de beste 
technologie te gebruiken voor de windturbines die nog geplaatst moeten 
worden. Dit is voor de beheerder van die molens ook het best, want 
momenteel moeten zij soms turbines een bepaalde tijd stilleggen om aan 
de normen te voldoen en het stilleggen van windturbines betekent 
natuurlijk verlies voor hen. 

De voorzitter van de commissie merkt op dat er verder geen technische 
vragen meer zijn. 

7. Waterloop S 188 Grote Ettingbeek – ruil bedding De Neve te 
Scheldewindeke: machtiging van de Deputatie om een deel van een 
perceel te ruilen en om de hypotheekbewaarder te ontslaan van het 
nemen van enige ambtshalve inschrijving 

Geen opmerkingen. 
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8. Waterloop Loeverbeek te Sint-Gillis-Waas, verplaatsing bedding: 
machtiging van de Deputatie tot ruil van percelen met opleg ten gunste 
van de provincie alsook om de hypotheekbewaarder te ontslaan van het 
nemen van enige ambtshalve inschrijving 

Raadslid Stefaan Van Gucht stelt een vraag over de afvoer van het 
regenwater. 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat de waterproblematiek volledig 
onderzocht werd tijdens de watertoets. 

9. Kruibeke – aanleg bufferstroken langs de Barbierbeek: goedkeuring van 
ontwerpplan, bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
openbare aanbesteding 

Geen opmerkingen. 

10. Personeelsprojecten – opmaak inventaris in het kader van het project " 
tekenaar Vlaamse hydrografische atlas onbevaarbare waterlopen": 
vaststelling van de contractuele personeelsbezetting 

Geen opmerkingen. 

11. PCM – functiebeschrijvingen: goedkeuring van de wijzigingen aan 
diverse functiebeschrijvingen en van twee nieuwe functiebeschrijvingen 
(medewerker milieuprojecten en ict-deskundige) 

Geen opmerkingen. 

12. Varia 

Geen opmerkingen. 

De vergadering wordt beëindigd om 19.10 uur. 

Gent, 18 april 2013 
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